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        nešní doba přináší v překotném
tempu do našich životů mnoho nového.
Někdy si můžeme připadat, že bloudíme    
v labyrintu údajů, termínů, formulářů,
nařízení, žádostí... „Prokousat“ se třeba
několika stránkami vyúčtování za
spotřebovanou elektřinu si žádá hodně
odhodlání. A což teprve, když musíme
vyřizovat nějakou zásadnější změnu! Je
ovšem ještě horší bloudění, kdy se hroutí
vztahy, když ztratíme oporu někoho
blízkého, kdy hledáme smysl toho, proč      
a jak žít.

ÚVODNÍK

       

V pěkných dnech začínajícího podzimu
jsme se vypravili do Brandýsa nad Orlicí.
Toto malé městečko ve východních
Čechách je významné tím, že se zde na
panství Žerotínů ukrýval před
pronásledováním po bitvě na Bílé hoře Jan
Amos Komenský. Komenský zde prožíval
velmi těžké životní období – přišel                 
o domov, žil v nejistotě před
pronásledováním a do toho mu přišla
zpráva, že jeho manželka a dvě děti
zemřely na mor. Život v troskách...         

Olga Paluchníková
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A přesto – tento velký muž nerezignoval.
Právě zde v Brandýse vzniklo před 400 lety
jeho významné dílo Labyrint světa a ráj
srdce. Poutníkovo bloudění a hledání         
v „labyrintu světa“ je dlouhé a zdánlivě
beznadějné, ale přece jen dospěje k cíli,     
k pokoji a nalezení smyslu života – k „ráji
srdce“. A ten nachází v úzkém vztahu          
s Bohem, s Ježíšem Kristem. 

Ani my nežijeme ve snadné době, doléhá
na nás obava z budoucnosti, ze všech
stran slyšíme slova „krize, inflace, úsporný
balíček...“, ale také „válka, zbrojení,
ohrožená bezpečnost.“ Prostě řečeno –
nejistá budoucnost. Ale my, kdo jsme
přijali do svého srdce Ježíše Krista,
můžeme přesto prožívat pokoj. Vždyť naše
životy má ve svých rukou On. Žijme tedy    
v opravdové závislosti na Pánu Ježíši Kristu,
v úzkém vztahu s ním a důvěřujme jeho
zaslíbením.

„Hospodin je světlo mé a moje
spása, koho bych se bál?
Hospodin je záštita mého

života, z koho bych měl strach?“

Žalm 27,1
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Jiří Sebastian Voborský

S odvahou do toho!
Zastavit. Někdy se musíme prostě a úplně
zastavit, abychom mohli spatřit a alespoň
malinko prožít vše, co se nám nabízí              
v našich nabitých, rychlých, vyčer-
pávajících, hektických a neuvěřitelným
tempem hnaných životech. Zastavit se,
nadechnout se, rozhlédnout se…

Na jedné straně máme touhu to zastavení,
nebo přinejmenším zpomalení, usku-
tečnit, ale jen co na to pomyslíme, polije
nás pot a znovu v nás zvítězí strach, že ono
vysněné zastavení nás bude stát více, než
si můžeme dovolit.

A tak volíme znovu a znovu ten rychlý
(vyčerpávající) jízdní „rychlopruh” na naší
cestě života.  

Pokoj. Klid. Zpomalení. Toto je jen krátký
list elementů dostupných v našich
životech. Ty nám nabízí náš Princ pokoje,
Jehovah Shalom. Pán Ježíš nenabízí jen
prostý pokoj, On sám je pokoj.  Nenabízí
jen malé zastavení tu a tam a pak návrat
do beznadějné a nekonečné honby dál.
Ne, On nám nabízí věcný pokoj a klid jako
životní styl.  Volba je naše, výběr nechává
na nás.
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Zvolit si Boží rytmus životního stylu ale
nese svou cenu. Ta je vzdát se pokladů,
které nabízí svět. Třpytivé, lesklé, slibující    
a lákavé poklady. Přestože jen málo z nich
opravdu přinese co slibují, naše vytrvalost
v jejich následování je neúprosná. 

Když ale poznáme hloubku nebeského
pokoje, zakotvenou ve vztahu – života-
dárném, každodenním, opravdovém
vztahu s Pánem Ježíšem, na žádných
pokladech světa nám již nezáleží. Tehdy,     
a pouze tehdy můžeme zpomalit nebo          
i úplně zastavit. Tehdy – jakoby úplně
poprvé nebo alespoň po dlouhé době,
začneme nově vnímat poklady, které již
dávno v našich životech máme – rodinu,
manželství, lásku, děti, přátele, církev, klid,
naději, ale především milujícího a věrného
Pastýře. A tak se ptám, co Tě vede, co Tebe
provází životem? Je to neustálý strach          
a hon, nebo je to klid a pokoj? 

Je ale možné, že i přestože známe Pána a
máme s ním vztah, je náš život plný bouří
a nepokoje. Proč je tomu tak? V čem je
problém? Je problém v Bohu nebo v nás?
Problém není v Tobě ani v Pánu. Problém
je většinou v tom, že Ježíše necháváme      
v periferii našeho života a pouze když se
vše zdá beznadějné, na něj zavoláme. My
jsme Ti, kteří vše řídí, mají pod kontrolou.
Tak, a někdy úplně nechtěně, vedeme svůj
život – my jsme za volantem a Pána
zveme, aby si přisedl. Jak absurdní.

Naše naděje v Pánu, jako našem pokoji,
není jen optimistická myšlenka či náhled.
Je to hluboké a důvěrné ukotvení našeho
celého bytí v Ježíši jako naší skále. Jeho
charakter a Jeho neměnící se sliby jsou
nám zárukou. 

Boží rytmus životního stylu Pán Ježíš nás ale zve k naplňujícímu
vztahu, vztahu, kdy na každém kroku
jdeme bok po boku s naším Králem. On
vede, on vše řídí. On vládne. Tehdy je onen
vysněný pokoj a klid možný. 

Žalm 136:26 nás pobízí abychom Boha
oslavovali, neboť Jeho láska je věčná. Tato
naděje není pasivní, ale naopak velice
aktivní a činná. Skrz ni můžeme čelit
všemu, co nám život přichystá. Jestliže
opravdu věříme, že Pán Ježíš je suverénní
Král králů, pak je naše naděje živá a nepo-
hasnutelná a naše schopnost mu
důvěřovat silná a neustále rostoucí. 

 Chválu vzdejte Bohu nebes vždyť
jeho milosrdenství je věčné!
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Tehdy, a pouze tehdy, se můžeme zastavit,
nadechnout a opravdu prožít každý
okamžik života, který nám Pán nabízí. 

Pokud ale Pána neznáme, pak jsme nikdy
neměli možnost se v Něm ukotvit. Bible
říká že dnes je den spásy. V 2. dopisu
Apoštola Pavla Korintským čteme: 

Přijmi Jeho dar Tvého spasení, poznej
nejenom Jeho milost a lásku, ale i Jeho
věrnou a ohromující blízkost v každé chvíli,
v každém dni, při každém kroku, u
každého rozhodování, v každé chvilce
radosti nebo bolesti.

Věrný je Král Ježíš a dnes Tě zve, abys
poznal nebo poznala Jeho pokoj, shalom,
mohl a mohla se zastavit, a po dlouhé
době opět nadechnout. 

Tak s odvahou do toho. 

„V čas milosti jsem tě vyslyšel, v den
spásy jsem ti pomohl. Hle, čas milosti
je tu, ten spásný den je teď!”

Ježíšovo pozvání, zpečetěné Jeho vlastní
krví, otvírá nebeské brány každému, kdo
se před Bohem pokoří, vyzná svůj hřích a
přijme Jeho dopouštění, vlídnou vládu a
vedení. 

O B Ě Ž N Í K  7 0
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Objednejte si náš nový trifold leták, který
je o tom, že Bůh nás vidí jako své úžasné,
milované Boží děti.

Ježíš tě zná a miluje tě. Stvořil tě      
k určitému cíli. Tento cíl se nachází ve
vztahu s Ním.

Ježíšova touha po vztahu je základním
smyslem života. Byli jsme stvořeni,
abychom Ho poznali a nechali se jím
poznat.

“Bůh miluje bez podmínek a bez výhrad a
miluje tě v tuto chvíli a takového, jaký jsi,
nikoli takového, jaký bys měl být.“
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HOPE V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH

Autor v ní přináší mnoho příběhů, ve kterých ukazuje,
jak nás Duch Svatý vede ke konkrétním lidem,
podobně jako Ananiáše dovedl ke slepému Saulovi.
Toto vyučování nás inspirovalo a začali jsme s rodinou
a přáteli pravidelně vyhledávat „poklady” ve městě,
radujíce se z každého člověka, ke kterému nás Pán
přivedl.

Když jsem měl to potěšení strávit čas se zapáleným
evangelistou Michaelem Jobem z organizace CFAN,      
s nadšením jsem mu vyprávěl o naší evangelizační
práci mezi přáteli a jak nás Bůh skrze Ducha Svatého
vede k neznámým jednotlivcům. Jeho reakce mě však
zaskočila: „A kdo bude kázat těm ostatním?” Měl
pravdu, v Čechách je mnoho lidí, kteří evangelium
nikdy neslyšeli, a zdá se, že sdílení evangelia        
v osobních rozhovorech nestačí. Myslím si, že nastal
správný čas začít opět snít o aktivitách s větším
dosahem.

Přemýšlíte, jak přinést evangelium do
naší republiky? Dlouhá léta jsem se    
v této věci cítil bezmocný. Novou
naději ve mně před lety vzbudila
kniha „Hledání největšího pokladu”  
od Kevina  Dedmona.

Do tohoto mého naladění přišla nabídka
od organizace 10M Foundation pořádat    
v Budějovicích a Prachaticích evangelizační
TepFest. Přesto než vám o něm povím
více, zastavím se u akce Summer
Outreach, kterou vymyslela a
zorganizovala mládež našeho sboru Hope
a která předcházela TepFestu. Možná to
někoho z vás inspiruje k uspořádání
podobné akce.

Plán spočíval v tom, věnovat o prázdninách
týden kázání evangelia v různých městech a
vesnicích Jižních Čech, a zakončit to velkou
akcí – Tep Festem. Každé ráno jsme se
rozdělili do týmů – každý měl k dispozici
auto, malou bateriovou aparaturu,
muzikanta, kazatele a trasu, kterou se daný
den vydal. Tak jsme několik dní jezdili,
uctívali Boha a kázali evangelium na
náměstích, parcích, autobusových nádražích
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New Style

a třeba i na parkovištích obchodních
center. Reakce lidí se samozřejmě lišily –
od výsměchu a nezájmu až po modlitby a
obrácení ke Kristu. Během týdne se
postupně ztrácel strach, stále více lidí se
zapojovalo do kázání a úroveň
evangelizace stoupala. Jak to asi vypadalo,
když učedníci šířili zvěst o spáse od města
k městu? A jak by to mohlo vypadat v naší
společnosti dnes? Nevím, zda je naše letní
misie odpovědí na tuto otázku, ale
odnášeli jsme si cenné zkušenosti a
nadšení pokračovat příští rok. Možná to
zkusíme příště trochu jinak. Letos jsme
získali spoustu nových nápadů.
A nyní se dostávám k TepFestu. Díky
Jirkovi Voborskému a jeho týmu, kteří nám
pomohli uspořádat velkou venkovní akci
na úrovni, která zaujala i velké krajské
město. Při přípravách bylo nejtěžší sehnat
baletní „lino” pro tanečníky, ale pár dní
před akcí se to jako zázrakem vyřešilo.

A tak na velkém prostranství Sokolského
ostrova začalo růst pódium, stánky             
s občerstvením a spousta drobných
atrakcí pro děti, a během odpoledne se
plocha opravdu naplnila několika sty
diváky. Hlavním bodem programu bylo
baletní vystoupení amerického

týmu, které doprovázely písně a osobní
příběhy, které postupně směřovaly          
k evangeliu. Možná si říkáte, že balet není
zrovna vaším oblíbeným žánrem – u mě je
to podobné. Přesto pro mě bylo jejich
vystoupení silným zážitkem a
evangelizační příběh na závěr jsem
sledoval se zatajeným dechem.

Zasáhli jsme evangeliem město?
Pravděpodobně jen z malé části, ale byl to
určitě krok správným směrem a dostali
jsme dobrou zprávu mimo kruh našich
přátel k těm „ostatním”. Tuto akci
hodnotím jako jednu z nejlepších, které
jsme pro veřejnost za posledních deset let
uspořádali.

To je část našeho příběhu a vím, že jsme
jen malým dílkem v tom, co Bůh začíná
dělat v našem národě. A tak se těším ze
spousty dalších evangelizačních aktivit a
projektů, které se tento rok v Čechách
rozjíždějí (Zasáhnout svět, Národní
probuzení,…) a věřím, že objevíme ty
správné „kombajny”, které budou sloužit
pro žeň, kterou Bůh sklidí brzy v Čechách.

 Hle, pravím vám, pozvedněte zraky a
pohleďte na pole, že již zbělela ke žni.
 Jan 4:35

S láskou a nadějí
Jan Folbrecht (HOPE České Budějovice)
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Dnešní doba je zvláštní tím, jak jsou všichni lidé uspěchaní. Už od školního věku,
mají všichni spousty povinností a mnoho aktivit. Je ale úžasné, že jako církev
můžeme být pro lidi v tomto světě zahradou, kde se celé rodiny můžou zastavit a
nabrat dech. 

V létě jsme se jako KPK podíleli na realizaci
hudebně-tanečního festivalu Tep Fest,
který pořádal 10M Foundation a byla to
skutečně Bohem požehnaná akce, která
se konala v šesti městech. Oslovili jsme
místní sbory a těm jsme připravili
prostředky, aby se u nich evangelizační
akce mohla konat. Na nich však bylo vše
zrealizovat a zmobilizovat lidi ze svého
sboru. 

Proč si akci neděláme sami? Protože
věříme, že evangelizace by měla být vždy
vedena místními sbory. Naším cílem je tu
být od toho, abychom pro církve připravili
veškeré prostředky, které potřebují              
k šíření Božího evangelia.

O B Ě Ž N Í K  7 0
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Pro církve, které letos akci pořádaly, to
myslím bylo velmi přínosnou zkušeností. 
Každé město a každá církev je jiná, přesto
z celého turné byla patrná jedna věc. A to,
že jakmile byla akce doprovázená                    
aktivitami pro děti, přišlo mnohonásobně
více lidí.
Pro děti jsme připravili stanoviště a po
splnění úkolů, dostaly odměnu, nejen             
v podobě něčeho sladkého na zub, ale i
něčeho životadárného pro života – Boží
evangelium. 
Všichni byli moc spokojení. Rodiče si mohli
v klidu sednout a s pivem v ruce sledovat
program na podiu a děti létaly kolem nich
po jednotlivých stanovištích. 
V Ústí nad Labem, které se dost možná
považuje za prostředí s nejhorší půdou
pro evangelium, přišlo na tuto akci přes
500 nevěřících lidí. Což je na místní
prostředí neskutečné. 

Proč tomu tak je? Dnešní doba je velmi
výjimečná tím, že se v naší zemi probouzí
mnoho alternativních škol, které jsou
odezvou na rodičovskou touhu po lepších
podmínkách pro své děti. 
Dny dítěte jsou tak plné různých aktivit       
a o víkendech rodiče hledají, kam by mohli
s dětmi jet na výlet. Akce pro rodiny              
s dětmi patří mezi nejnavštěvovanější.

Jako církev na tuto potřebu rodin můžeme
odpovědět tím, že budeme pro ně
vytvářet prostředí, kam rodiny mohou
přijít, zastavit se a nabrat dech. 

KPK pro vás proto připravilo dětské knížky,
které si můžete zdarma objednat a použít
je jako odměnu za aktivity či odměny na
vánoční besídce. Ke knížkám máme i
doprovodné aktivity, například ke knížce
Záchranář Ježíš, která je s vánočním
motivem, si můžete stáhnout vyrábění
betlému. Děti si betlém jen vystřihnou a
vybarví. 
Vánoční čas je totiž úžasnou příležitostí, jak
se podělit o tu Dobrou Boží Zprávu. Skrze  
dětské knížky přinesete evangelium do
celé rodiny. 
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Na jaře 2019 jsem dostal email s pozváním na setkání s Hanym Soryalem. Chtěl se setkat
s kazateli a vedoucími a sdílet s nimi, co mu Pán Bůh dal na srdce. Moc se mi tam
nechtělo, ale nakonec jsem na termín setkání neměl nic jiného, kde bych musel být, tak
jsem šel. Hany vyprávěl svůj příběh cesty z Egypta do Kanady a potom do USA a nakonec i
jak se dostal k tomu, že je v Praze a oslovuje vedoucí v naší zemi. Sdílel s námi sen o
novém dni, který se mu zdál o České republice. Sen o novém dni se mě hluboce dotkl.
Dotkl se určité rezignace a bolesti, kterou jsem vnímal i ve svém životě. Zároveň však
nabízel naději, která má svoje ukotvení v Božím milostivém rozhodnutí a jednání. Připojil
jsem se tedy ke skupině lidí, která si říká rodina nového dne. 

JAK JSEM VSTOUPIL DO NOVÉHO DNE
NOVÝ DEN

 Společně jsme potom hledali, co můžeme
udělat, abychom vstoupili do nového dne,
který Pán Bůh zvěstoval v Hanyho snu.
Prvním krokem bylo uvěřit, že vůbec takto
Pán Bůh chce jednat a přinést nový čas
milosti v naší zemi. Dále, že mu jde o to,
abychom po této cestě šli jako rodina a
abychom šli v duchu synovství. Jako rodina
Božích dětí proto, že Bůh se vztahuje           
k lidem jako Otec k dětem, které tady na
zemi jsou z různých míst, společenství či
tradic, a v duchu synovství proto, abychom
dále nežili v duchu otroctví či sirotčím
duchu, kdy se vidíme jako bezmocné oběti
a paralyzuje nás to v cestě za naplněním
Božích zaslíbení. D
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Čas nového dne, čas nové naděje souvisel
se 400. výročím bitvy na Bílé hoře. Před
400 lety na sebe křesťané různých tradic
stříleli a tak jsme vnímali, že máme pozvat
Boží lid k národnímu svolání, které jsme
nazvali obejmutí. Naše smíření a obejmutí
vytváří prostor pro to, aby nebeský Otec
mohl v plnosti přebývat ve společenství
svého lidu. Nakonec jsme jako důležité
viděli smíření a obejmutí v oblasti vztahů
mužů a žen, katolíků a protestantů a také
starších či mladších synů z podobenství      
z 15. apitoly Lukášova evangelia. Mladší i
starší syn byli ve vzpurném postoji vůči
svému Otci a oba potřebovali smíření a
otcovské objetí. 
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Pastor Dan Kolinger s námi na tomto
setkání sdílel příběh o tom, jak se tatínek
jeho rodičů nečekaně vrátil                             
z koncentračního tábora, když si všichni
mysleli, že zahynul. Porozuměli jsme, že je
to povzbuzení, že nebeský Otec se také
vrací díky smíření, které vytváří prostor pro
jeho výraznou a zůstávající přítomnost. 

V roce 2021 jsme navázali svoláním             
s názvem Dědictví a bylo vyjádřením touhy
po vykoupení dědictví „zemí koruny české”
v kontextu 400 let od popravy 27 pánů. Na
tomto svolání jsme i společně prožili, že
Nový den není jen sen, ale že se opravdu
něco nového stalo, co je klíčové pro celou
naši zemi, ale i Slovensko, protože jsme      
v tom byli společně.

Proč to tady celé takto vypisuji? Cesta          
s rodinou nového dne je pro mě úžasnou
vzpruhou a povzbuzením, že sny, které
jsem snil s Bohem před třiceti lety, nebyly
jen naivní mladické blouznění. Pán Bůh to
se mnou ani s Božím lidem ani s lidmi         
v naší zemi nevzdal. Jeho láska stále hledá
cestu a mě nově pozval, abych po ní šel
spolu s ním. Znamená to pro mě „vzdát
se” mnohých křivd, zranění, zklamání,
které jsem zažil a které mi brání vidět
naději do budoucnosti. Znamená to pro
mě vzdát se nekonečného stěžování a
vysvětlování, proč něco nejde. Je přede
mnou výzva, zda svůj život chci otevřít pro
bolest spojenou s neplodným úsilím           
s nadějí, že právě i ze společně prožívané
bolesti s Bohem se rodí sny o novém dni,
nové naději,.

Pán Bůh sen o novém dni dal v roce 2017,
ještě před těmito všemi událostmi. Pán
Bůh není zaskočen, On ještě dříve přišel    
s nadějí, aby nás mohla nést ve složité
situaci, a abychom mohli být těmi, kdo
přinášejí naději a pozitivní změnu. Nový
den je také o tom nevzpomínat jen na
staré dobré časy minulosti, ale mít sny o
budoucnosti silnější než vzpomínky na
minulost. 
Nechť je pro nás každý nový den i dnem,
kdy v těžkostech, bolestech a trápeních
zaslechneme Boží hlas, který volá – 

Bůh to s námi nevzdává

Nový den není v první řadě skupina lidí či
aktivity výše popsané. Nový den je o tom
důvěřovat, uvěřit, že i v dnešní složité
době, kdy jsme prožili nelehké věci okolo
pandemie covid, dále vnímáme tíhu války
na Ukrajině, teď válku v Izraeli, Bůh říká že
je nový den, nový den, který ani brány
pekelné nemohou proměnit v temnou
noc. 

„Je nový den.” 
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S naší vizí jsme tedy začali začátkem roku 2023 objíždět zejména krajská města,
bavili jsme se s pastory a o jejich zapojení do listopadové kampaně. Nakonec se jich
zapojilo přes 60. Také jsme udělali menší „předkampaň” v Praze, aby lidé viděli, že to
určitě bereme vážně a že vše včetně grafiky nebude vznikat koncem října někde na
koleni. Nakoupili jsme tedy již na měsíc červen jeden billboard a další menší polepy.
Již během té doby jsme ale přemýšleli nad tím, že bychom chtěli udělat něco většího
– polepit celou tramvaj. 

NÁRODNÍ 
PROBUZENÍ 
A JESUS TRAM
Je to rok a čtvrt dozadu, kdy jsem během
modliteb přijal, že Bůh chce evangeliem
zasáhnout celou Českou republiku. Tento
vjem mi hned další den potvrdila
kamarádka Terka, které se zdál sen o tom,
„že Bůh chce dostat evangelium ke
každému v Česku.“ 

Poté, co jsme začali vizi sdílet, se nám více
a více ujasňovala praktická realizace
kampaně Národního probuzení, kdy jsme
během listopadu 2023 chtěli dostat
evangelium ke každému v Česku pomocí
venkovní reklamy (billboardy, plakáty,
polepy MHD…), sociálních sítí a osobní
evangelizace. Vše jsme chtěli, aby bylo
podpořeno také evangelizačními
shromážděními a případně dalšími
evangelizačními akcemi po městech           
v České republice. Nečekali jsme, že tato
kampaň sama způsobí národní probuzení,
ve smyslu, že se díky ní obrátí tisíce lidí,
nýbrž věřili jsme, že je to dalším krokem,
katalyzátorem pro to, co Bůh v Česku chce
dělat v dalších letech.

Josef Bajzík
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Celopolep pražské tramvaje je totiž
reklama číslo 1 , kterou má každá velká
firma, nebo sportovní klub. A je to
opravdu monumentální reklama se
144 m2 venkovní plochy a 53 m2
polepu interiéru. Chtěli jsme, aby lidé
věděli, že náš Bůh je velký a ne že se
schovává někde v rohu.

Zvažovali jsme si pro i proti,
jednoznačným faktorem proti byly
finance, protože polep celé tramvaje je
možný jen od půl roku výše a kromě
nákladů na pronájem zde jsou i vysoké
náklady na výrobu a instalaci. I když
nám Pán řekl, že zaopatří „každou
potřebu“ směrem k Národnímu
probuzení, o tramvaji jsme si nechávali
několik měsíců jenom zdát. A to jsme
ani původně ani nevěděli o polepu
celého interiéru, přemýšleli jsme jen
nad exteriérem. Následovali jsme ale
Pána ve všem, jak nás směřoval a co
nám ukazoval. 

Týdny postupovaly, peníze mizely a      
v moment, kdy jsem měl i na svém
osobním účtu sotva pár desítek tisíc, za
mnou přišel kamarád, že „určitě
musíme mít ten celopolep tramvaje a
když do toho půjdeme, tak na to dá
100 tisíc korun.“ Věděl jsem, co mi tím
Bůh chce říci. Sám jsem jednomu
kamarádovi zprostředkoval měsíc
předtím finance na jeden jeho projekt
– nezajistil jsem mu vše, ale měl dost
na to, aby svůj projekt uvedl do
pohybu.

Byl to bod zlomu. Stalo se to sice        
v nejméně pravděpodobný moment,
ale vše se tím dalo do pohybu. Sdílel
jsem vizi na týmu a další dva lidé/páry
přispěli po 100 tisících. Nicméně věci
se daly do pohybu až v půlce května a
bylo jasné, že pokud chceme, aby
tramvaj měla nějaký smysl vzhledem   
k Národnímu probuzení, tak musí vyjet
nejpozději prvního srpna, aby nejezdila
většinu času až po listopadu.
Znamenalo to ale také, že polep musí
jít do výroby už 1. července a my tedy
máme na přípravu jen necelý měsíc a
půl. Celopolep jsem hned objednal a i
když se zdálo, že místo na tramvajích
od srpna již není, tak mi bylo řečeno,
že „na celopolep se místo najde“. Byl
mi také nabídnut se slevou polep
interiéru, který stál dalších pár set tisíc
navíc, ale když už něco děláme, tak to
děláme pořádně. A kdy jindy bychom
dělali celopolep interiéru, když ne teď?

Bůh zaopatří „každou potřebu“ 
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V církvi v Praze nás začali brát vážněji a to
umožnilo vzniku Jesus pochodu 25. 11.
(organizován spolu s Lady Zikou) spolu se
Slavnostním zakončením letošní kampaně
Národního probuzení v Betlémské kapli.
Na obou těchto událostech spolupracuje
CBH Praha, KS Praha, Milost, Armáda
Spásy, Heart Prague, RCCG i další sbory.
Věříme, že Jesus pochod i Slavnostní
zakončení navštíví přes 1000 lidí. 

Všechny tyto události vedly podle nás         
k tomu, co Pán zamýšlel. Měsíční kampaň
mobilizovala církev k modlitbám a spojila
naše síly. Na druhou stranu to, že jsme vše
odstartovali tramvají o tři měsíce dříve,
přineslo to, co je klíčové – probuzení není
jen o jednorázové akci/kampani, je to něco
co roste v čase a nabývá na síle. Vidíme, že
Česká republika se otevírá pro evangelium
a že v dalších letech nás čekají další
evangelizační akce a kampaně, do nichž se
bude zapojovat více a více lidí z církve.
Naším cílem je zapojit do šíření křesťanství
prvotřídní křesťanskou reklamu, která
bude nenásilně hlásat Krista. Chceme také
povzbuzovat církev do používání medií a
sociálních sítí. „Sejde z očí, sejde z mysli,“
stále platí.  Věříme na spojení nejvyšší
kvality a Boží moci.  Věříme, že toto je
spojení, které bude v Česku i v Evropě
fungovat.

Nastalo velmi intenzivní období s pří-
pravou grafiky. Chtěl jsem raději kázat
evangelium, ale říkal jsem si „Pane, pokud
toto je to, co ponese ovoce, udělám to.“
Byly to desítky hodin po práci a po
večerech. Nicméně 30. 6. vše šlo do tisku a
po několika drobných úpravách i do
výroby. K žádnému z textů nebyly žádné
výhrady.
Ovoce se dostavilo téměř okamžitě.
Tramvaj nakonec vyjela již v pondělí 31. 7.
Ihned jsme ji zdokumentovali a získali
jsme tím tři holčiny, které se nám teď
starají o sociální sítě. Ihned mě také
zastavil v práci nevěřící kolega, který byl     
z této formy šíření křesťanství naprosto
nadšený. Videa a fotky tramvaje se ihned
začaly šířit po sociálních sítích. Ozvali se mi
lidé z Brna a Ostravy, jestli je možné něco
takového udělat i u nich a i jeden
podnikatel s tím, že něco takového
bychom mohli udělat i další rok. 

Vidíme, že Česká republika se otevírá
pro evangelium

O tramvaji byla reportáž v televizi Prima ve
večerních zprávách, které sleduje 500 000
lidí, a ti všichni slyšeli, že „Ježíš je ta
odpověď.“ Psali o ní nejčtenější české
noviny – Blesk – i několik menších plátků.
Ozval se nám jeden dárce s tím, že chce
zaplatit vylepení 20 billboardů pro
listopadovou kampaň mimo Prahu. 
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Hledáš
lásku?

Bůh se ale stále usilovně
snaží navázat vztah s tebou. I
když ty jsi ho ve svém životě
nechtěl, byl s tebou od
počátku. On ví, čím sis             
v životě prošel. Ví, o všech
tvých špatných rozhodnutích,
ví o tom, co tě vnitřně ničí a
co všechno na sobě nesnášíš.
Ve světě, kde máš pocit, že tě
skutečně nikdo nevidí, kde
nikomu nemůžeš ukázat
svou pravou tvář, On tě
skutečně vidí a miluje tě.

„V tom je láska: ne že my
jsme si zamilovali Boha, ale
že on miloval nás 
a poslal svého Syna abychom
skrze něho měli život.“

Objednejte si leták „Hledáš lásku”, 
kterou jsme připravili ve spolupráci 

s národníprobuzení.cz.
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Objednejte si leták „Začni žít”,
který nám vypráví příběh Velikonoc.

Boží láska navždy změnila svět.
Hřích a smrt byly přemoženy.
Vina a stud ztratily svou moc.

Nový život je zajištěn.
Můžeš začít znovu.

Víš, jak moc na tobě Bohu záleží? On tě nedefinuje na
základě minulých chyb nebo selhání. Tvůj život není
souhrn tvých rozhodnutí. Jsi Jeho stvoření, uhnětl tě
ke Svému obrazu. Tvoje hodnota je určena Boží
touhou po tobě a ta je opravdu veliká. Miluje tě totiž
tak moc, že poslal svého Syna, aby vzal na sebe
všechny tvoje minulé chyby. Říká se tomu milost.
Ježíš žil dokonalý život a zemřel, jen abys mohl začít
znovu a mohl najít svůj smysl života v Boží lásce.
Vzdal se svého života, abys mohl ty vstoupit do toho
nového. Jaký bude ten tvůj příběh života? To je jen na
tobě! 
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VánočníVánoční
pohlednicepohlednice

Kdo se nenarodí z vody a Ducha, nemůže vejít d o
Božího království.

Pokud se neobrátíte a nebudete jako děti, nikdy
nevejdete do nebeského království. 

Zapusťte tedy kořeny hluboko do Boží lásky. Jen tak
poznáte, co je Kristova  láska v plné její šíři a délce,
hloubce i výšce. 

POHLEDNICE MIMINKO

POHLEDNICE DÁREK

POHLEDNICE KOŘENY
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Možná jsem si pro hodnocení své 33 let trvající a právě
končící kariéry v KPK mohl zvolit vhodnější titulek, třeba si
vypůjčit Havlovo „Odcházení“. Ať to je již jakkoliv, můj
odchod do důchodu a tato situace je dalším novým
začátkem práce KPK, a to v digitální éře, která již bude
záležitostí mladších a povolanějších spolupracovníků! 
Jak to ale vlastně s KPK na počátku divokých devadesátých
let začalo?
Impuls k založení této misijní práce přišel ze Švýcarska       
v druhé polovině roku 1990. Poměrně rychle byl ustaven
výbor této plánované organizace a náš švýcarský
spolupracovník Daniel iniciativně objednal desítky tisíc
vázaných Nových zákonů. Tím se ovšem postaral o
budoucí fyzický trénink hrstky zaměstnanců KPK. Nové
zákony totiž nešly rychle na odbyt v tisícových množstvích,
jak zakladatel misie v naději na velké probuzení v Česku
očekával, a my, zaměstnanci KPK, jsme museli tuto
obrovskou haldu knih přenášet postupně téměř ze sklepa
až na půdu a pak obráceně, kvůli rozsáhlé rekonstrukci
budovy sboru Církve bratrské, kde KPK po celou dobu
sídlila. A velké množství těch Nových zákonů se dochovalo
až do dneška a máme je aktuálně v nabídce. I po letech je
to krásná kniha, přesvědčte se sami! 
Občanské sdružení KPK bylo Ministerstvem vnitra
registrováno v březnu roku 1991 a 1. dubna 1991 zahájila
svou činnost naše kancelář s prvním pracovníkem. Sídlili
jsme tenkrát ve sborové kuchyni, která byla ale 2x týdně   
v provozu, a tak se na jednom stole střídal provoz počítače
a kancelářská práce s vařením ve velkých hrncích pro
brigádníky, kteří pracovali na rekonstrukci budovy.

Konec 
- to je nový začátek!

Vladimír Kšíkal
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Jak jsem již psal, na počátku devadesátých
let se v naší vlasti očekávalo velké
probuzení, oživení činnosti církví a jejich
evangelizačního úsilí. Při založení KPK se
hovořilo o perspektivě 5 let, kdy by
evangeliem měli být zasaženi všichni
obyvatelé naší republiky. V praxi to ovšem
proběhlo pomaleji, i přes velké zapojení
sborů, misijních skupin a jednotlivců nám
však trvalo téměř 20 let, než se naše
tiskoviny dostaly do více než 4 milionů
domácností v Čechách, na Moravě a ve
Slezsku. A jaká byla odezva na naše
materiály? V devadesátých letech opravdu
obrovská, ale to jsme v té době nevěděli.
Na naše tiskoviny reagovaly desetitisíce
lidí, po několika letech práce jsme měli
přes 4000 absolventů našich
korespondenčních biblických kurzů. My
jsme ale s těmito čísly nebyli úplně
spokojeni, protože jsme čekali více a
hlavně nevěděli, co přijde v pozdějších
letech. Že zájem veřejnosti opadne a že se
budeme radovat z každé jednotlivé
reakce, dopisu nebo objednávky, kterou
obdržíme. Činnost KPK se pak postupně
rozvíjela, během několika měsíců po
vzniku misie přibyly další dvě kolegyně,
které pak také prožily velkou část svého
profesního života v naší společnosti.
Nadšení pro práci a fyzické síly jsme
tenkrát měli dost, protože našima rukama
prošly miliony letáků a desetitisíce různých
publikací, které jsme museli dopravit           
z tiskárny, zkompletovat, spočítat, zabalit,
odeslat atd. Na hradeckou poštu jsme
odnesli tisíce a tisíce zásilek. I přes vytížení
svou  vlastní prací  jsme  pomáhali dalším 

křesťanským organizacím, např. České
evangelické alianci, Sboru CB Hradec
Králové nebo organizaci Nový život.

Pořádali jsme opakovaná turné po školách
s dvoupatrovým biblickým autobusem
nebo každoroční mezinárodní letní misijní
tábory. Organizovali jsme také několik
celostátních satelitních evangelizací
ProChrist s evangelistou Ulrichem
Parzanym. Jako ilustraci tehdejšího
nasazení mohu uvést, že moje dvě
kolegyně např. nad rámec své běžné
práce zabalily a jednotlivě odeslaly 10000
videokazet s filmem Ježíš, na adresy
získané po promítání tohoto úspěšného
filmu.  Dnes  již  nechápu,  že  nám Pán dal 
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tolik sil a trpělivosti, abychom vše bez
reptání a v poměrném klidu zvládli.
Odměnou za vše nám byly zprávy o tom,
kdo skrze naše materiály uvěřil nebo o
tom, komu letáčky KPK pomohly v jeho
cestě za Ježíšem. Dalším požehnáním byli
také dobrovolní spolupracovníci, kteří
podávali v rámci osobní evangelizace
neuvěřitelné výkony. Např. jedna rodina
roznesla systematicky letáčky KPK do
všech domácností ve svém okrese. Měli
jsme také štěstí na obětavé
podporovatele, kteří nás po dlouhá léta
pomáhali financovat svými menšími či
většími dary a někteří to pravidelně činí již
těch dlouhých 30 let. Své poznámky
končím tím, že se raduji z oživení práce
KPK po covidovém útlumu a z nového
zaměření naší práce, především na rodiny
s dětmi. Oproti dřívějšímu stavu se také
postupně daleko více angažujeme na
internetu a na sociálních sítích. Jádrem
naší práce však i nadále zůstává šíření
tištěné křesťanské evangelizační literatury. 

Věřím, že s Boží pomocí a v sepětí s našimi
dobrovolnými spolupracovníky a dárci
bude myšlenka KPK dále žít a přinášet
naději našim spoluobčanům.        
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 DOBRÁ 
SETBA

2024

KNÍŽKOVÁ
(100x170 mm, 370 str.) 

Evangelizační kalendář s uvažováním Božího
slova na každý den ve formě knížky (text

stejný jako v trhacím provedení).

TRHACÍ
(100x125 mm, 370 str., zadní deska A4)

Evangelizační kalendář s uvažováním Božího
slova na každý den ve formě knížky 

(text stejný jako v knížkovém provedení).
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Objednejte
si záložku
zdarma
ještě dnes 
a darujte ji
jako dárek.

Co může
zkrášlit
dobrou

knížku víc
než záložka
s DOBROU
ZPRÁVOU?



Veškerou naši nabídku můžete kdykoliv objednat z našich stránek ikpk.cz nebo skrze tento objednávkový formulář. 
Zásilky zasíláme bezplatně, bez jakýchkoliv závazků pro příjemce (s vděčností však přijímáme vaše dobrovolné dary
zaslané prostřednictvím poštovní poukázky nebo bankovního převodu). Svůj požadavek označte křížkem, stránku  
s kupónem vložte do ofrankované obálky pro pomalé doručení (známka Kč 27,- nebo „B“) a zašlete na adresu KPK. 
Případně objednávejte e-mailem: kristusprokazdeho@gmail.com nebo přes SMS: 605 711 539)
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KONTAKTNÍ KUPÓN

Novinky

Objednávám kalendář „DOBRÁ SETBA 2024“, knižní vydání v počtu ___ ks 

závěsné vydání v počtu ___ ks (pro osobní potřebu objednávejte nejlépe 2 až 4 ks max.)

Objednávám leták „Hledáš lásku?“ ____ ks

Objednávám leták „Jsi úžasný” v počtu____ ks

Objednávám leták „Začni žít” v počtu____ ks
Pro děti 

Objednávám knížku „NOE - BŮH OMÝVÁ SVĚT” v počtu____ ks

Objednávám knížku „ZÁCHRANÁŘ JEŽÍŠ” v počtu____ ks

Objednávám knížku „BOŽÍ DOBRÁ ZPRÁVA” v počtu____ ks

Vánoční pohlednice

Objednávám vánoční pohlednici „KOŘENY” v počtu____ ks

Objednávám vánoční pohlednici „MIMINKO” v počtu____ ks

Objednávám vánoční pohlednici „DÁREK” v počtu____ ks

Objednávám kalendář „Proč jako vědec věřím Bibli”, knižní vydání v počtu ___ ks

Další nabídka

Objednávám leták „A ŽILI SPOLU S LÁSKOU AŽ NAVĚKY“ v počtu ____ ks

Objednávám leták „PŘÁTELSTVÍ S BOHEM” v počtu____ ks

Objednávám leták „KDO NEJVÍCE ZMĚNIL SVĚT?“, knižní vydání v počtu ___ ks, 

Objednávám leták „DŮKAZ BOHA LÁSKOU”, knižní vydání v počtu ___ ks,

Objednávám ukázkovou sadu letáků KPK, které jsou na skladě, „LETÁKY KPK“ po 1ks

Pro zpracování vaší objednávky prosíme o odpověď na následující otázky:

JMÉNO A PŘÍJMENÍ:
ADRESA:
E-MAIL:
TELEFON:
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Záložky

Objednávám záložku „IZAJÁŠ 41:10” v počtu____ ks

Objednávám záložku „ŘÍMANŮM 8:31” v počtu____ ks

Objednávám záložku „PÍSEŇ 4:1” v počtu____ ks

Objednávám záložku „2 KORINTSKÝM 5:17” v počtu____ ks



250Kč 500Kč 1000Kč

Odesílatel:Odesílatel:
KPK-Kristus pro každého, z. s.KPK-Kristus pro každého, z. s.  
V Kopečku 89V Kopečku 89  
500 03 Hradec Králové500 03 Hradec Králové

Děkujeme
S velkou vděčností přijímáme vaše
dobrovolné dary a příspěvky na naši činnost
a na šíření křesťanské literatury. 
Všech dárců, malých i větších, si velice
vážíme a přicházející podpora je pro nás
velkým povzbuzením, že takto oceňujete
naši práci. 
Pokud byste chtěli v podpoře pokračovat
nebo se k ní odhodlat třeba poprvé, pak
můžete využít přiloženou složenku, podpořit
nás pomocí QR kódu nebo přes bankovní
účty.

z a  v a š i  š t ě d r o s t  a  p o d p o r u

2401312645/2010, (FIO banka)
8783193/0300 na původní účet u ČSOB

QR Platba

Stačí jen naskenovat a potvrdit

Bankovní účty

Jako variabilní symbol používejte kód z adresní nálepky.  
Pokud nemáte žádný kód přidělen, napište své PSČ, které nám pak pomůže v identifikaci.

LISTOPAD 2023

Telefon: 605711539Telefon: 605711539
E-mail: kristusprokazdeho@gmail.comE-mail: kristusprokazdeho@gmail.com
Web: ikpk.czWeb: ikpk.cz
Kristus pro každéhoKristus pro každého
www.facebook.com/ipKPK.czwww.facebook.com/ipKPK.cz
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